
 

 
 

ΚΑΖΑΝΗ ΑΙΚΑΤΕΡΙΝΗ 
ΒΟΥΛΕΥΤΗΣ ΕΥΒΟΙΑΣ 

ΠΑΣΟΚ - ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ 
 
 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

Τρίτη, 13 Μαΐου 2025 
 
 

Προς την Υπουργό Κοινωνικής Συνοχής και Οικογένειας, κα Δόμνα 
Μιχαηλίδου  

Θέμα: «Εξασφάλιση της λειτουργίας του Δικτύου των Δομών 
προστασίας γυναικών-θυμάτων βίας της Γ.Γ. Ισότητας των Φύλων» 
 
Κυρία Υπουργέ 
 
Οι δομές προστασίας γυναικών θυμάτων βίας της Γενικής Γραμματείας 
Ισότητας των Φύλων παίζουν καθοριστικό ρόλο στην πρόληψη και 
αντιμετώπιση της έμφυλης βίας. Μέσω των συμβουλευτικών κέντρων, των 
ξενώνων φιλοξενίας και της τηλεφωνικής γραμμής SOS 15900, παρέχεται 
ουσιαστική ψυχολογική, νομική και κοινωνική βοήθεια σε γυναίκες που 
υφίστανται κακοποίηση.  
 
Παρόλα αυτά, και παρά τις υποσχέσεις της, η Κυβέρνηση δεν έχει λάβει 
κανένα μέτρο για να εγγυηθεί τη χρηματοδότηση του Δικτύου των Δομών. Η 
χρηματοδότηση των Δομών καλύπτεται από κοινοτικά κονδύλια μέσω 
προγράμματος ΕΣΠΑ, και πρόκειται να λήξει στο τέλος του τρέχοντος έτους. 
Αυτό αφήνει το Δίκτυο Δομών χωρίς οικονομική κάλυψη και η συνέχιση της 
λειτουργίας του είναι αβέβαιη. Οι ωφελούμενες του προγράμματος 
κινδυνεύουν να απωλέσουν τις πολύτιμες υπηρεσίες των Δομών. Παράλληλα, 
οι εκατοντάδες εργαζόμενοι βιώνουν εργασιακή επισφάλεια, καθώς δεν 
γνωρίζουν αν οι θέσεις εργασίες τους θα υφίστανται μετά τη λήξη της 
χρηματοδότησης.  
 
 
 
 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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Κυρία Υπουργέ 
 
Σε μια περίοδο με καθημερινά περιστατικά έμφυλης βίας, η Πολιτεία οφείλει  
να παρέχει στις γυναίκες-θύματα τις απαραίτητες υπηρεσίες προστασίας, 
φιλοξενίας και υποστήριξης. Η εύρεση μηχανισμού χρηματοδότησης της 
λειτουργίας του Δικτύου είναι αναγκαία και άμεση, ώστε να διασφαλιστεί η 
λειτουργία των Δομών και η συνέχιση του ανεκτίμητου έργου τους. 
 
 
Επειδή το Δίκτυο των Δομών συμβάλλει στην ενδυνάμωση των γυναικών και 
στην προώθηση της ισότητας, δημιουργώντας ένα ασφαλές περιβάλλον για 
την αποκατάσταση και την επανένταξή τους στην κοινωνία. 
 
Ερωτάσθε: 
 

1. Προτίθεται το Υπουργείο να εξασφαλίσει τη χρηματοδότηση της 
λειτουργίας των Δομών προστασίας γυναικών θυμάτων βίας της Γενικής 
Γραμματείας Ισότητας των Φύλων; 

 
2. Με ποιο τρόπο και μέσω ποιου μηχανισμού θα χρηματοδοτηθεί η 

λειτουργία των Δομών του Δικτύου της Γενικής Γραμματείας Ισότητας 
των Φύλων, μετά το πέρας της χρηματοδότησης από το πρόγραμμα 
ΕΣΠΑ; 

 
 

                                                                 Η ερωτώσα βουλευτής 
Καζάνη Αικατερίνη 

 




